
 
 

Vragen o.b.v. art. 45 reglement van orde 

 

Aan:   College van B&W 

Van:   D66 Zwolle, Waldemar Wessels 

Datum:  29 juni 2022 

Onderwerp:  Niet herbruikbaar plastic bij evenementen 

 

Op 14 januari 2019 heeft de D66-fractie mondelinge vragen gesteld over het verplicht stellen van 

herbruikbare bekers bij evenementen in de stad. Het college heeft toen gesteld dat zij het gebruik 

van herbruikbare plastic bekers verplicht willen stellen na een periode van 2 jaar, wat in mei 2021 is 

verwerkt in de APV ‘Beleidsregel evenementen in de openlucht’.  

 

Echter, het is de D66-fractie opgevallen dat tijdens Koningsnacht en Koningsdag veelvoudig gebruik is 

gemaakt van niet-herbruikbare plastic bekers. Bij het Bevrijdingsfestival betaalde bezoekers wel voor 

een beker maar werd deze niet hergebruikt, enkel ingezameld. Tot slot, bij het festival Het 

Tussenland en bij Lepeltje Lepeltje betaalde men statiegeld voor herbruikbare bekers die men kon 

inleveren of kon houden. Het is dan ook onduidelijk wat de bandbreedte van de maatregel is 

aangezien deze evenementen geen eenduidig beleid voeren.  

 

De fractie van D66 wil daarom de volgende vragen stellen aan het college:  

 

1. Klopt het dat er tijdens Koningsnacht, Koningsdag en Bevrijdingsdag 2022 op meerdere 

locaties in de binnenstad niet-herbruikbare plastic bekers zijn gebruikt?  

 

2. Is het college het met D66 eens dat er geen onduidelijkheid of verschil mag zijn in de 

interpretatie van de APV omtrent gebruik van herbruikbare plastic bekers bij evenementen?  

 

3. Is er sprake van een overgangsperiode voor niet-herbruikbaar plastic? Zo ja, hoe lang is deze 

en hoe ondersteund de gemeente in maatwerk om evenementen zo duurzaam mogelijk te 

organiseren? 

4. Welke (aanvullende) stappen gaat het college nemen om ervoor te zorgen dat de kaders die 

zijn gesteld in de APV ‘Beleidsregel evenementen in de openlucht’ van mei 2021 eenduidig 

uitgevoerd worden?  

 

Namens fractie D66, 

Waldemar Wessels  




